
 

  

§ 1 Mötets öppnande, godkännande av dagordning.  Ordf. Rolf Johansson hälsade alla välkomna och öppnade 

styrelsemötet. Dagordningen godkändes.    

   

§ 2 Val av justeringsman. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs Jan-Erik Johansson. 

 

§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll. Föregående protokoll från styrelsemötet 180517 godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Kranen, diskussion gällande styrelsebeslut 180227 ”Styrelsen beslutade att samtliga kranlyft ska ske på 

ordinarie anslagna lyftdagar. Utöver schemalagda dagar kan lyft ske under extraordinära omständigheter”.  

 Lars-Göran Carlsson redogjorde för kranförarnas synpunkter, bla har flera klagomål inkommit från 

medlemmarna att möjlighet till extralyft begränsats.Nytt förslag tas fram gällande från och med 2019 i 

samråd med kranförarna. En arbetsgrupp från styrelsen bestående av Jan-Erik Johansson och Lars Ericson 

bildades för ändamålet. Styrelsen beslutade att extralyft tillåts tillsvidare under 2018. 

 

§ 5 Kameraövervakning. Stefan Andell. Stefan har tagit fram priser på aktuell utrustning för webkamera med 

vänderinformation och uppskattar kostnaden till ca 5-10000:- beroende på utrustning. Beslutades att Stefan 

forsätter undersöka kostnad väderstation och lösning med webkamera. Förslag till styrelsemötet 05 september. 

 

§ 6 Begäran till Kronofogden gällande avhysning av båt, Lars Tegvall, Jan-Erik Johansson. Lars  informerade att 

ansökan kommer att skickas in till Kronofogden inom kort på grund av obetalda skulder. Beslutades av styrelsen.  

    

§ 7 GDPR nytt regelverk, Lars Tegvall. Information från arbetsgruppen. Lars Tegvall informerade att 

mailutskick genomförts till samtliga medlemmar ca 1 vecka innan regelverket trädde i kraft 25 maj samt att 

samma information finns på hemsidans externa och interna sidor.   

   
 § 8 Information om nya bryggorna Rosendala. Per Gemheden.  Hänsköts i Per Gemhedens giltiga frånvaro till  

 styrelsemötet 05 september.  

   

§ 9 Information reklamplatsförsäljningen plåthusen, Per Gemheden. Hänsköts i Per Gemhedens giltiga frånvaro till  

 styrelsemötet 05 september.  

 

§ 10 Information om Munksjöbranden. Föreläggande från kommunens Miljökontor gällande marksanering har  

 inkommit och arbetsgruppen har genom Hans Mörks försorg överklagat föreläggandet vilket har bekräftats av  

 såväl Miljökontoret som Länsstyrelsens handläggare. Lars Tegvall har kontaktat ett staketföretag för offert.  

 

§ 11 Övriga frågor Inga övriga frågor.    

 

§ 12 Nästa styrelsemöte.  Onsdagen den 05 september kl 1800 Rosendala. Ord.föreningsmötet flyttades till 11 okt.   

 

§ 13 Mötet avslutas. Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: Justeras:  Justeras: 

 

 

 

 

Lars Tegvall Rolf Johansson  Jan-Erik Johansson 

Protokoll från JSS STYRELSEMÖTE  

2018-06-11 1800 Klubbstugan Rosendala 

Sammankallat av: Rolf Johansson, ordförande 

Mötesdeltagare: 

 

Rolf Johansson, Jan-Erik Johansson, Lars Ericson, Uno Damberg, Stefan Andell, Lars Tegvall 

adjungerad samt Lars-Göran Carlsson till behandling § 4.  

Ej närvarande: Per Gemheden, Henrik Larsson, Peder Lychou. 

Dagordning 


